
Ε
χει πάρει τα γάντια του βασικού τερµατο-
φύλακα µε το «καληµέρα» της χρονιάς και 
ανταποκρίνεται πλήρως. Ο Ανδρέας Γιαννιώ-

της στάθηκε στο ύψος του και κόντρα στην Μπέ-
τις και είναι από τα πρόσωπα που κερδίζουν τις 
εντυπώσεις µέχρι τώρα. Ο τερµατοφύλακας του 
Ολυµπιακού µιλά στη Realnews για τις ευρωπα-
ϊκές «µάχες», αλλά και για τον µεγάλο στόχο της 
οµάδας του που δεν είναι άλλος από την επιστρο-
φή στην κορυφή του ελληνικού πρωταθλήµατος. 

 Ισοπαλία στην ευρωπαϊκή πρεμιέρα, μπορού-
σατε και κάτι περισσότερο;

Νοµίζω πως ναι. Είχαµε φάσεις. Ηταν ένα µατς 
µε περίεργη εικόνα. Αυτό γιατί η Μπέτις κρά-
τησε πολλή ώρα την µπάλα στην κατοχή της. 
Ηταν επιλογή της, αλλά και εµάς, από τη στιγ-
µή που δεν µας έβγαζε φάσεις, δεν ήταν κάτι 
που µας… κατέστρεφε. ∆ιεκδικήσαµε και πή-
ραµε τις στιγµές µας, αλλά δεν καταφέραµε να 
σκοράρουµε και να πάρουµε τη νίκη. Είναι έ-
νας όµιλος που έχει δρόµο µπροστά του. Θα 
προσπαθούµε σε κάθε µατς για το καλύτερο 
και στο τέλος θα κάνουµε ταµείο. 
 Επιστροφή στο πρωτάθλημα, απέναντι στον 

Πανιώνιο. Και ακολουθούν δύο δύσκολα ματς, 
με ΠΑΟΚ και ΑΕΚ…

Εχουµε αρχίσει τις υποχρεώσεις µας µε τρεις 
νίκες. Αυτό µας δίνει αυτοπεποίθηση, αναµφι-
σβήτητα. Θέλουµε να κατακτήσουµε και πάλι 
το πρωτάθληµα, είναι ο µεγάλος µας στόχος, 
το γνωρίζουµε όλοι µέσα στην οµάδα. Με τον 
Πανιώνιο θα πάµε για µια ακόµη νίκη και µε-
τά θα δούµε και τα άλλα δύο µατς. Είναι αγώ-
νες που αν τους πάρεις, σου δίνουν και άλλη 
ώθηση για τη συνέχεια και αυτό θέλουµε να 
κάνουµε. Να είµαστε όπως πρέπει και να πά-
ρουµε τις νίκες. 
 Η εικόνα, πάντως, δείχνει να έχει αλλάξει προς 

το καλύτερο. Πριν από λίγους μήνες ο κόσμος ή-
ταν «παγωμένος», πώς το εισπράττεις εσύ πλέον;

Αλήθεια είναι αυτό. Πολλά έχουν αλλάξει µέ-
σα στον σύλλογο προς το καλό. Ο κόσµος εί-
ναι κοντά µας. Το ζήσαµε και µε την Μπέτις. 
Σου δίνει δύναµη όταν ξέρεις ότι ο κόσµος του 
Ολυµπιακού είναι στο πλευρό σου. Ακόµη και 
στο λάθος που µπορεί να γίνει από έναν ποδο-
σφαιριστή, που είναι και αυτό µέσα στο πρό-
γραµµα. Τους θέλουµε κοντά µας και στα µατς 
που θα ακολουθήσουν είµαι σίγουρος πως µε 
τη βοήθειά τους θα φτάσουµε εκεί που θέλου-
µε! Νοµίζω πως και εµείς, από την πλευρά µας, 
κάνουµε ό,τι καλύτερο µπορούµε για να φεύ-
γουν ευχαριστηµένοι από το γήπεδο. 
 Εσύ είσαι ικανοποιημένος από τον εαυτό σου; 

Παίζεις βασικός και στέκεσαι καλά κατά γενική 
ομολογία…

Είµαστε όλοι ικανοποιηµένοι όταν η οµάδα 
κερδίζει. Ετσι κι εγώ. Ηρθα στην οµάδα για να 
τη βοηθήσω και αυτό θέλω να κάνω. Πρέπει 
να δουλεύω σκληρά, όπως και όλοι οι συµπαί-
κτες µου, για να έχουµε το αποτέλεσµα που 
θέλουµε. Ο κόσµος θα κρίνει, αλλά εµείς θέ-
λουµε, κρατώντας χαµηλούς τόνους, να πετύ-
χουµε τους στόχους µας. Πιστεύω πως θα τα 
καταφέρουµε.
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µιλά στην «R»

Ο παγκόσμιος πρωταθλητής 
Ολιβιέ Ζιρού μιλά με τα 
καλύτερα λόγια για τον 
«∆ικέφαλο» και πιστεύει ότι θα 
συνεχίσει στην Ευρώπη
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ΜΟΙΡΑΣΜΕΝΟ ΤΟ ΝΤΕΡΜΠΙ
Πρώτο μεγάλο ματς απόψε στην 
Τούμπα ανάμεσα σε ΠΑΟΚ και 
ΑΕΚ και ο Γιώργος Παράσχος 
«ακτινογραφεί» τους δύο αντιπάλους, 
ενώ δηλώνει ότι η έδρα δεν θα παίξει 
ρόλο στο αποτέλεσμα
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Εγκώμια 
Ζιρού για 

ΠΑΟΚ

«Θα φτάσουµε 
εκεί που θέλουµε!»

«Μεγάλος µας στόχος είναι η κατάκτηση 
του πρωταθλήµατος, για την Ευρώπη 

θα κάνουµε ταµείο στο τέλος»

κόσμος
«Πολλά έχουν 
αλλάξει µέσα στον 
σύλλογο προς το 
καλό. Ο κόσµος 
είναι κοντά µας. 
Το ζήσαµε και 
µε την Μπέτις. 
Σου δίνει δύναµη 
όταν ξέρεις ότι 
ο κόσµος του 
Ολυµπιακού είναι 
στο πλευρό σου», 
τονίζει ο Ελληνας 
τερµατοφύλακας 


